
Informace z radnice 

 Během letních prázdnin byly dokončeny opravy místních komunikací, které byly rozděleny 

do tří akcí. Největší opravu, kompletní vyfrézování a položení nové vrstvy asfaltu v ulici 

Čechova, provedla firma COLAS CZ za cenu 793 864,- Kč (včetně DPH). Následovala 

oprava komunikace ve „Staré Včelnici“ – napojení na ulici Hradecká před mostem přes 

řeku u Huďových a před mostem u Pohlodků, kterou zajistila firma SWIETELSKY, stavební 

s.r.o. za cenu 116 018,- Kč (včetně DPH). Poslední akcí byly lokální opravy vytlučených děr, 

které provedla firma SOMARO CZ, s.r.o. za cenu 87 133 Kč (včetně DPH).  

 Další akcí, která byla dokončena v srpnu, je výměna střešní krytiny budovy úřadu. Stará 

střecha byla jako řešeto a výměna byla nezbytně nutná. Opravu provedla firma INSTAPRO, 

s.r.o. za cenu 535 056,-Kč (včetně DPH). 

 Žádost o dotaci na rekonstrukci ústředního topení budovy městského úřadu byla 

zamítnuta, přesto se projekt uskuteční. Financován bude celý z vlastních prostředků, 

práce již začaly v pátek 16. srpna, ukončení se předpokládá do jednoho měsíce. Zakázku 

vyhrála firma GASTOP JH, která nabídla nejnižší cenu 545 384,- Kč (včetně DPH). Výměně 

radiátorů musela předcházet částečná výměna oken, kterou provedla stavební firma 

Holoubek za cenu 128 986,- Kč (včetně DPH). 

 V pátek 26. července jsme podali žádost o dotaci z ROP na rekonstrukci místní 

komunikace Podskalí. Předpokládaná cena 1,8 mil. Kč by měla být hrazena dotací z ROP 

ve výši 85% a zbývajících 15% z vlastních prostředků. Vyhodnocení žádostí se předpokládá 

v období říjen – listopad 2013. 

 Další informace se také týká dotace. V listopadu 2012 jsme podali žádost o dotaci 

z Operačního programu životní prostředí na ošetření dubů kolem Panské cesty.  

Rozhodnutí o poskytnutí dotace jsme obdrželi 12. srpna. Celkem by mělo být ošetřeno 67 

stromů, vysazeno 18 stromů nových a tři stromy pokáceny. Cena zakázky je 286 429,- Kč 

(včetně DPH), hrazena bude z dotací OPŽP ve výši 85%, Státního fondu životního prostředí 

ve výši 5% a zbývajících 10% zaplatíme z vlastních prostředků.  

 Na základě rozhodnutí o poskytnutí dotace na rekultivaci bývalé skládky v pískovně za 

hřbitovem byla v úterý 27. srpna skládka předána firmě, která zajistí provedení prací. 

Předem upozorňuji na zvýšený pohyb techniky v ulici Školní. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


